

APPLICATION BY A BARRISTER ADMITTED FOR THE PURPOSE OF ANY PARTICULAR
CASE OR CASES FOR A PRACTISING CERTIFICATE
由就個別案件而獲認許的大律師提出的執業證書申請

PRACTISING CERTIFICATE (BARRISTERS) RULES
(Cap. 159 sub. leg. K)
《執業證書(大律師)規則》
(第159章，附屬法例K)

To: The Council of the Hong Kong Bar Association
致：香港大律師公會執行委員會

I,
(name)
本人
(姓名)

of
(chambers address)
地址為.....
(大律師辦事處地址)

declare that I was admitted as a Barrister for the purpose of
(case(s))

現聲明本人已就.....
(案件)

by Order ofmade on
(name of Judge) (date)

而藉.....於.....作出的命令，獲認許為大律師；
(法官姓名) (日期)

and apply for a practising certificate in respect of that case / those cases[#] under section 30(1) of the Legal Practitioners Ordinance (Cap. 159).

本人現根據《法律執業者條例》(第159章)第30(1)條，就該宗案件 / 該等案件[#]申請執業證書。

I confirm that I am not disqualified by virtue of section 31(1)(d) or (e) of the Ordinance.*
本人確認本人並無因該條例第31(1)(d)或(e)條喪失資格。*

Dated this day of 20

日期：20 年 月 日

.....
Applicant
申請人

Delete whichever is inapplicable.

刪去不適用者。

* The applicant is referred to the current Code of Conduct of the Bar of the Hong Kong Special Administrative Region.

* 申請人請參閱現行的《香港大律師行為守則》。